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摘要

本文通过论述国际金融危机新进展及评述这一内容，可以清

晰直观的了解到，当前经济全球趋势发展迅猛，随着这一趋

势的不断深入，世界性的金融危机仍然没有尘埃落定，有可

能还要掀起一阵大风大浪，目前看似风平浪静，实则金融危

机正在低谷酝酿中，待一有机会，便会“腾空出世”国际金

融危机一旦爆发，资本主义各国间将会产生无尽的矛盾（生

产社会化与生产资料之间的矛盾…..）从根本上说，这正是

为下一次的金融危机爆发奠定原始积累。基于此，本文重点

从国际金融危机新进展及评述做出思考与探索，并提出相关

性的建议，愿与大家共享。
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Abstract
By discussing the new progress and comments of the international 
financial crisis, this article can clearly and intuitively understand 
that the current global trend of the economy is developing 
rapidly. With this trend deepening, the world financial crisis is 
still not settled. It may be necessary to set off a big storm. At 
present, it seems to be calm and calm. In fact, the financial 
crisis is brewing in the low valley. When there is an opportunity, 
it will be "born out." Once the international financial crisis 
breaks out, there will be endless contradictions among capitalist 
countries. The contradiction between socialization and means of 
production.....) Fundamentally, this is the original accumulation 
for the next financial crisis. Based on this, this paper focuses 
on the new progress and comments of the international 
financial crisis to make thinking and exploration, and proposes 
relevant recommendations, and is willing to share with you. 
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